

التاريخ: 2021/10/17 المرجع: 2021/561

السادة/ الملاك والمدربين والفرسان وكافة المعنيين

المحترمين

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته٬

<u>الموضوع: التسجيل لسباق قرية بوذيب العالمية للقدرة لمسافة 40 كم تأهيلي و80 كم تأهيلي و بتاريخ</u> 2021/10/25

يهديكم اتحاد الإمارات للفروسية والسباق أطيب التحية متمنين لكم دوام التقدم والنجاح، ونود اعلامكم بأن التسجيل لسباق قرية بوذيب العالمية للقدرة لمسافة 40 كم تأهيلي و80 كم تأهيلي بتاريخ 2021/10/25 سوف يبدأ الساعة 12:00 ظهر يوم الأثنين الموافق 2021/10/18 وسوف يستمر لغاية الساعة 12:00 ظهر يوم الأحد الموافق 2021/10/24 كما يلى:

الحد الأقصى المسموح به للمشاركة	السباق	التاريخ
200 فارس	40 كم تأهيلي	2021/10/25
200 فارس	80 كم تأهيلي	2021/10/25

علماً أن:

- التسجيل محدد بـــ 4 خيول /اسطبل في سباق 40 كم تأهيلي.
- 2. التسجيل محدد بـــ 4 خيول /اسطبل في سباق 80 كم تأهيلي
- الفحص البيطرى سوف يكون فى نفس يوم السباق (فى الصباح).
- 4. نظام الدفع الالكتروني سوف يطبق على التسجيل لهذه السباقات.
- 5. يتوجب على جميع المشاركين (الرسميين ، الفرسان ، المدربين، الملاك، المساعدين) في السباق ابراز نتيجة فحص كوفيد 19 سلبية عبر تطبيق الحصن بأن لا تتجاوز نتيجة الفحص 6 أيام.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

د. غانم محمد الهاجري الأمين العام





Date: 17/10/2021 Ref: 561/2021

To: Owners/ /Trainers / Riders and All concerned

Greetings,

Subject: Registration for the Novice Qualifiers 40 km, 80 km to be held in Bouthib International Endurance Village on 25/10/ 2021.

The UAE Equestrian and Racing Federation extends its greetings to all its members and patrons.

We would like to inform that the registration for **Novice Qualifiers 40 km, 80 km** scheduled on 25/10/2021 at Bouthib International Endurance Village will <u>start at 12:00 PM on Monday, 18/10/2021</u> and until <u>12:00 PM on Sunday, 24/10/2021</u>:

Date	Ride	Maximum allowed to participate
25/10/2021	Novice Qualifiers 40 km	200 athletes
25/10/2021	Novice Qualifiers 80 km	200 athletes

- 1. Registration is limited to 4 horses/stable in the Novice Qualifiers 40 km.
- 2. Registration is limited to 4 horses/stable in the Novice Qualifiers 80 km.
- 3. The Pre-ride inspection will be on the same day of the ride (in the morning)
- 4. The electronic payment system will be applied to the registration of these rides.
- 5. All Officials/Owners/Trainers/Riders/Grooms are requested to present a Negative PCR test on Al Hosn App with PCR validity not exceeding 6 days.

Thanking you,

Dr. Ghanem Mohammed Al-Hajri Secretary-General

